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Sz.P. 
Jarosław Tadych 

Starosta Sępoleński 

. 1 1 4  s t a t u t u  P o w i a t u  S ę p o l e ń s k i e g o  s t a n o w i ą c y m  z a ł ą c z n i k  d o  

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następującą interpelację: 

Interpelacja (1-45) złożona na sesji Rady Powiatu w dniu 30 maja 2025 roku przez 

Tomasza Fifielskiego. Radny ponownie interpeluje w sprawie opracowania powiatowego 

programu opieki nad zabytkami. Tomasz Fifielski przypomniał, że w odpowiedzi z 6 

grudnia 2024 roku, Starosta stwierdził, że ustanowienie takiego dokumentu jest sprawą 

zasadną. Radny zapytuje więc, kiedy to nastąpi? 

Załącznik: 

1. Interpelacja T. Fifielskiego (1-45). 
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Tomasz Fifielski - Radny Rady Powiatu Sępoleńskiego 

Więcbork, dnia 30.05.2025r. 

Pan 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

INTERPELACJA nr 38/2024/2025 

na sesji / w okresie miedzy scsyjnym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
ponownie interpelację w sprawie: 

Opracowywania powiatowego programu opieki nad zabytkami. Zgodnie z art. 
87 ust. 1 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad 
zabytkami Zarząd województwa, powiatu lub wójt (burmistrz, prezydent miasta) 
sporządza na okres 4 lat odpowiednio wojewódzki, powiatowy lub gminny 
program opieki nad zabytkami. 
W odpowiedzi na poprzednią interpelację prawie pół roku temu tj. z dnia 6 
grudnia 2024r. w Starosta odpowiedział, że zasadnym jest ustanowienie takiego 
dokumentu, że temat zostanie poddany dyskusji na konwencie Powiatu 
Sępoleńskiego. 
Do dzisiaj Starosta ani Zarząd nie przedstawił żadnego projektu uchwały i 
programu na zabytkami Radzie Powiatu do uchwalenia, pytam si<& kiedy to 
nastąpi? Czy mam uzbroić się w cierpliwość i zapytać po raz kolęj^y za pół 
roku? 


